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Nieuwsbrief 24 – juni 2009 
 

VERREURING VAN DE SLOTERPLAS!? 

 
Tot onze tevredenheid hebben de drie stadsdelen onlangs besloten het Rondje Sloterplas, als 
prioriteit van het indertijd met onze instemming samengestelde Masterplan Sloterplas, af te 
maken. Daartoe zijn op vrijdag 12 juni vijf informatiepanelen langs het Rondje geplaatst. Ook 
is de grond tussen fiets- en voetpad van het Rondje geschikt gemaakt voor de realisering van 
het Wilde Bloemen plan.  
 
Toch is er reden tot grote ongerustheid.  
De recente vernieuwing, die de stuurgroep Sloterplas (Centrale Stad, stadsdelen, corporaties) 
voorstaat, is vooral gericht op het scheppen van mogelijkheden voor zoveel mogelijk 
vertierzoekers met allerlei reuring: dance-, sport- en andere evenementen, kermis, festivals, 
markten e.d. vaak met oorverdovend geluid.  
Ook komen de plannen van de stadsdelen om hotels aan de oever te zetten voort uit de wens 
de Sloterplas lucratiever te maken en worden ons gepresenteerd met de aanbeveling dat het 
minder saai en zelfs aantrekkelijker zal worden voor een “breder publiek”.  
 
De V.V.S. is een vereniging van omwonenden die hun geluk voor een groot deel ontlenen aan 
de Sloterplas en de oevers: het ruime water, omzoomd door groen. Wij gaan nog steeds uit 
van het Masterplan Sloterpark omdat dit plan het oorspronkelijke ontwerp volgt: het park dat 
met de omringende bebouwing een geheel vormt. In het Masterplan zijn een aantal plekken 
aangewezen voor kleinschalige voorzieningen ten behoeve van park- en plasgebruikers. 
De bovengenoemde grootschalige “reuring” en het bouwen van hotels op de oevers is hiermee 
in conflict. 

ONS PARK KAN EN MAG GEEN PRETPARK WORDEN! 
 
EXCURSIES   
 

Vlindertuin  Siegerpark, Sloterweg 773 
Donderdag 16 juli : 13.00 uur- 14.00 uur 
Onder leiding van gids Trees Kaizer,   
Bij aanhoudende REGEN gaat de excursie 
NIET DOOR!!bij twijfel kunt u bellen naar 
06-278 225 29 
 

Natuurpark de Vrije Geer en het 

Tuinpark VAT-Sloten 

Zondag 16 augustus: 13.00 uur-16.00 uur. 
We gaan een wandeling maken door twee 
bijzondere groengebieden bij het oude dorp 
Sloten. Dit betreft het Natuurpark de Vrije 
Geer en het Tuinpark VAT-Sloten 
 

We starten de wandeling bij het eindpunt van 
tramlijn 2 aan de Antwerpenbaan in Nieuw 
Sloten 
 

Oude Molen in Osdorp aan de Ringvaart  
Zondag 13 september: 12.00 uur  
Uitleg over de restauratie van de Oude Molen   
(Akermolen) door Stella van Heezik werkzaam 
bij Stadsherstel.  

*** 
Half uur vóór aanvang van iedere excursie 
vertrekt er een groep per fiets vanaf “Café 
Oostoever “ naar het startpunt van de excursie 
Deelname is gratis  
Aanmelding is niet nodig. 
Informatie: tel 020-6990067 of e-mail: 
post@vriendenvandesloterplas.nl  
 

 
V.V.S  - JAN TOOROPSTRAAT 6  1062 BM AMSTERDAM  - GIRONUMMER: 9590123 
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Beheerplan Sloterpark Oost stopgezet 

Op 29 april nam de heer Schipaanboord, 
hoofd Groen van stadsdeel Slotervaart 
afscheid.     Het was zijn wens om van de 
VVS, die had meegedacht in de 
klankbordgroep Beheerplan Sloterpark, 
afscheid te nemen. Een uur voor zijn 
afscheidsreceptie was het zover. In 
aanwezigheid van Patrick Tramper, project-
leider Vernieuwing Sloterpark, deelde  hij 
ons mee dat de ontwikkeling van het be-
heerplan is stopgezet omdat de Stuurgroep 
Sloterplas andere ideeën heeft over de 
vernieuwing van het Sloterpark: meer 
“gericht op de toekomst” beschreven in 13 
interventies.                                           
O.a. is aan een skatepark bij het Volten 
kunstwerk en een beeldentuin gedacht.  

 

Nieuwe infopanelen Rondje Sloterpark 

1e Informatiepaneel bij het startpunt  van 
het Rondje Sloterplas bij Café Oostoever. De 
andere zijn te vinden: 2e bij de entree van 
het fietspad even voorbij het Wilgenlaantje, 
3e bij brug 753 bij de afslag van Meer en 
Vaart bij Torenwijk, 4e bij brug 679 in het 
verlengde van het oeverpad, 5e aan de 
Allendelaan bij het Sloterparkbad. 

SAMEN WANDELEN ROND DE PLAS  

Vanaf woensdag 1 juli gaan we iedere dag 
een “Rondje Sloterplas” wandelen.(1½ uur) 
Het doel is: genieten van ons aller 
Sloterplas, het groen eromheen, kortom de 
natuur. Start bij Café Oostoever 1e infor-
matiepaneel 16.00 uur. Tegen de klok in, 
dus met het water aan de linkerhand. 
Onderweg kan men nog invoegen. Iedereen 
wordt uitgenodigd om mee te lopen.  

Het gaat altijd door! 

 

BOMENNIEUWS: 

Monumentale bomenlijst Slotervaart. 
In 2009 konden in Slotervaart bomen 
worden voorgedragen voor de lijst van 
monumentale bomen. 
Het bestuur van de VVS heeft een flink 
aantal bomen in Sloterpark Oost opgegeven. 
Twee grote populieren  bij het 
balkenkunstwerk van André Volten en 14 
grote populieren en 5 wilgen op het grasveld 
aan de meest noordelijke oever hebben de 
lijst gehaald. 
 
Ingepakte wilgen 
 
Dit jaar heeft de wilgenspinselmot veel 
wilgen in het park ingepakt.  
Drie wilgen bij het bastion in het verlengde 
van het Kröller-Müllerpark zijn samen met 
muren van het bastion ingesponnen. 
Dezer dagen zullen de rupsen verpoppen en 
na een paar weken komen daar gestippelde 
nachtvlindertjes uit, die opnieuw eitjes gaan 
afzetten. Daar heeft de boom geen last 
meer van. Hij zal in de loop van de zomer 
weer blad krijgen. 
 
Kale iepen 
 
De iepen stonden dit voorjaar uitbundig in 
bloei. Daarna kwamen de groene 
zaadbundels. 
Toen de vliesdunne lichtbruine schijfjes 
schijnbaar allemaal tegelijk op de grond 
waren gedwarreld, bleven de iepen kaal-
geplukt achter. Nu pas beginnen de 
bladeren zich te ontwikkelen. 
 
Iepziekte 

 

7 grote iepen en 20 stuks iepenopschot op 
en om het watersporteiland zijn inmiddels 
gerooid. 

Verslag Vroege Vogeltocht 2 mei 2009 

Op de mooie, windstille ochtend van 2 mei 
vertrokken 20 vogelliefhebbers op de fiets, 
onder leiding van Paul Tak naar de Lange 
Bretten. Na de bocht in het hoge fietspad 
door het Sloterpark, bij het Ruige Riet gaf 
de nachtegaal een feestconcert. Paul Tak 
vertelde ons dat de vogels laat zijn omdat 
het in Frankrijk slecht en nat weer geweest 
is. Ook zijn er weinig zwaluwen omdat het in 
de Sahel in Afrika zo droog was. De huis-
zwaluw is vrijwel verdwenen. Wij zagen 
maar één  boerenzwaluw. Via het 



 3

Eendrachtspark de Haarlemmerweg over-
gestoken. Daar, westelijk van volkstuinen-
park De Bretten, in een nat gebiedje met 
veel riet, hoorden en zagen wij de Kleine 
Karekiet. Verderop waren een Rietzanger 
met een lichte streep over zijn kop, de Fitis, 
een Blauwborst, een Tjiftjaf, een Pimpel-
mees, een Zwartkop, een Groenling, een 
Tuinfluiter en de Grauwe Gans. Paul Tak 
wees ons op de nestkast die gemaakt is op 
de linkerpijp van de Hemwegcentrale. Daar 
nestelt een Slechtvalk. Maar wat we ook 
tuurden we zagen hem niet. 

We vervolgden onze weg over het hoge 
fietspad evenwijdig aan de spoorbaan in de 
richting van de Groote Braak. Daar zagen 
wij een Kneu op een schuine tak en hoorden 
het krassende geluid van de Grasmus en 
zagen  de Heggemus. We hoorden de 
Sprinkhaan-zanger als een eindeloos  
aflopend zacht wekkertje. Ook de Grote 
Bonte Specht was er en we hoorden de 
Koekoek in de verte. 

Tussen het volkstuinenpark en het water 
van de Groote Braak ligt het vogelreservaat 
de Kluut. Daar hoopte onze gids vergeefs op 
een Snor. Deze heeft een  snorrend geluid 
als een naaimachine. Wel zagen wij 
Krakeenden, Bergeenden, Tafeleenden, 
Kuifeenden, Knobbelzwanen, Kievieten, Vis-
diefjes en een Rietgors. Overigens heeft de 
vogelbescherming het jaar 2009 uitgeroepen 
tot het jaar van de Visdief. 

Bij Halfweg staken wij weer over en namen 
het nieuwe fietspad (het kameelpad) in de 
Osdorper Binnenpolder en daarna het pad 
aan de zuidkant van de volkstuinen. Bij het 
water voor het Bijenpark hielden we stil 
maar de IJsvogel die daar altijd nestelt liet 
zich niet zien. Paul Tak vreesde dat de 
IJsvogel de vorst van deze winter niet had 
overleefd, maar een deelneemster die een 
huisje heeft op het Bijenpark vertelde ons 
dat zij hem iedere dag over het water ziet 
scheren.   

Aangekomen bij de Osdorper Binnenpolder 
Zuid, met uitzicht op de loodsen en 
steenhopen van wegenbouwer Rutte, 
spitsten wij onze oren maar het bleef stil. 
Gelukkig klonk aan de noordkant van de 
polder het vertrouwde getureluur van de 
Tureluur samen met de roep van de Grutto. 
Daar zagen wij ook Krakeenden met jongen 
en 2 Plevieren. Heel duidelijk stond daar de 
Groenpootruiter met zijn groene poten 
onder water.  

Hier namen wij afscheid van Paul Tak die 
ons weer een mooie tocht had bezorgd. 

 

Half mei zijn deze Fitness toestellen 
geplaatst bij het André Volten Kunstwerk. 
 
LOVELAND 8 augustus 2009 

In het persbericht van dit housefestival staat 
dat het terrein wordt uitgebreid met een 
“ongerept, nieuw stukje groengebied”. De 
festivalgangers zullen zich wanen in een 
“natuurlijke oase” . 

De afdeling vergunningen van het stadsdeel 
Geuzenveld/Slotermeer zegt desgevraagd 
dat het zwembadeiland dit jaar nog 
intensiever zal worden gebruikt omdat men 
is begonnen met het graven van een 
waterloop tussen  het zwembad en het bol-
werk op het zwembadterrein.  

De “main stage” of “fire stage’’ die het 
meeste geluid produceert, zal naar het 
zwembadeiland worden verplaatst. 

De twee nieuwe bruggen van het Rondje 
Sloterplas naar het zwembadeiland zullen, 
net als vorig jaar, twee weken worden af-
gesloten. Voor de omwonenden is het of 
“meegenieten” of wegwezen. 

De house liefhebbers kunnen hun plezier op 
met de “Vuige Electro” van de “Grote Dutch 
House” mannen. Er zijn al 2000 kaarten 
verkocht.  

Uit de Algemene Ledenvergadering 

De Sloterplas is niet langer een rustig bezit. 
Op dit moment is de plas en het park nog 
beschikbaar voor rustige recreatie, maar het 
is lang niet zeker dat dit zo zal blijven. In de 
algemene ledenvergadering van onze 
vereniging heeft het bestuur daarvan 
mededeling gedaan.  
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Zo zijn er diverse plannen voor hotelbouw 
direct aan de oever van de plas. Dat het 
stadsdeel Osdorp met deze plannen 
rondloopt voor het Osdorpse gedeelte van 
de oever is bekend. Het is jammer dat het 
stadsdeelbestuur van Osdorp haar gedeelte 
van de oever meer ziet als een verlengstuk 
van het winkelplein dan als een onderdeel 
van een park; in het verleden hebben wij 
tegen deze zienswijze regelmatig bezwaar 
gemaakt. Gelukkig lijkt het gevaar voor 
bebouwing van het zogenaamde schiereiland 
in Osdorp van de baan te zijn.  

Maar er is ook ander nieuws op dat front. Zo 
wordt in Slotervaart in overweging genomen 
om op het zogenaamde watersporteiland 
kleinschalige hotelbouw toe te staan. Dat 
lijkt onschuldig, maar is het niet, want het 
verleden heeft aangetoond dat een 
kleinschalige inbreuk op het groene karakter 
van de plas veel groter uitpakt dan 
aanvankelijk was voorzien. Ook Geuzenveld-
Slotermeer heeft plannen voor hotelbouw 
aan de plas, waar nu nog het café Oostoever 
staat. Dan zijn er diverse evenementen die 
op gezette tijden de rust in het park 
verstoren, waarbij met name gedacht dient 
te worden aan het Loveland festival met zijn 
“housemusic”. Wij blijven ons als vereniging 
tegen deze verstoring verzetten. 

Al deze voornemens waren onderwerp van 
beraad in de algemene ledenvergadering, 
die evenals in het voorafgaande jaar in NME 
centrum "De Drijfsijs" bijeen was gekomen. 
De voorzitter memoreerde wat het bestuur 
allemaal in het afgelopen jaar heeft 
ondernomen om het karakter van park en 
plas in stand te houden. 

Er waren ook positieve punten te memore-
ren. Zo is het nachtvissen afgenomen en er 
worden geen karpers en brasem meer 
uitgezet. De karpers hebben de eigenschap 
dat zij aan de planten langs de oevers 
knagen.  

De financiën van de vereniging werden in 
ogenschouw genomen; er is een nieuwe 
kascommissie geïnstalleerd, het bestuur is 
in zijn samenstelling vernieuwd. Twee 
bestuursleden hebben het bestuur verlaten, 
Wouter van der Wulp en Erik Swierstra, die 
beiden bij de oprichting van de vereniging 
een prominente rol hebben gespeeld. Er 
hebben zich twee nieuwe bestuursleden 
gemeld, Yvonne de Graaff en Helma Knijn. 
Wij kunnen hen nog niet in het bestuur 

benoemen omdat de voorgeschreven 
termijn niet meer beschikbaar was. Zij 
kunnen het komend jaar als aspirant-
bestuurslid deelnemen en op de volgende 
Algemene Ledenvergadering benoemd 
worden. 

Hoe het Vuurwerk van 30 April 

verdween van de Sloterplas. 

 
Heeft u zich ook afgevraagd waarom er op 
30 april geen vuurwerk was? 
Velen hebben gedacht, ook gehoord, dat het 
ernstige incident van die dag in Apeldoorn 
de reden was dat honderden mensen voor 
niets naar de Sloterplas waren gekomen om 
het vuurwerk te zien. 
Maar dat was niet de reden! 
 
Sinds de jaren vijftig was er jaarlijks op de 
avond van Koninginnedag vuurwerk op de 
plas en als kind ging ik al met mijn moeder 
daar kijken. Nog steeds kijk ik er graag 
naar. Het is altijd weer een boeiend 
schouwspel boven onze plas aan het eind 
van een feestelijke dag. 
 
Sinds een aantal jaren wordt vanuit de 
Centrale Stad aan de Oranjevereniging 
gevraagd het vuurwerk te verplaatsen naar 
29 april. De motivering hierbij is dat men 
hoopt dat feestelijkheden op de avond van 
29 april er toe kan leiden dat de jeugd uit 
Amsterdam Nieuw-West niet naar het 
centrum trekt om daar Koninginnenacht te 
vieren. 
Dat is blijkbaar gereserveerd voor bezoekers 
van buiten Amsterdam. 
Waarom is de jeugd uit Nieuw-West daar 
niet welkom?  
 
Inmiddels blijkt de Centrale Stad (die altijd 
het grootste deel van de subsidie opbracht) 
besloten te hebben alleen subsidie te willen 
geven voor vuurwerk op 29 april. Het 
bestuur van de Oranjevereniging heeft 
daarop besloten geen vuurwerk meer te 
organiseren en heeft de subsidie van de 
stadsdelen teruggestort. Een correcte keuze 
vinden wij. 
Maar de stadsdelen geven wel gehoor aan 
de oproep van de Centrale Stad en orga-
niseren steeds meer op 29 april. En dus was 
er vuurwerk op 29 april en niet op 30 april. 
We zijn beslist niet tegen verandering of 
vernieuwing maar iets wat goed is en wordt 
gewaardeerd mag best blijven. En nu zitten 
wij na ruim 50 jaar dus zonder vuurwerk 
aan het eind van het feest. Wie begint er nu 
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een feest met vuurwerk? Koninginnenacht in 
Nieuw-West?: prima, maar laat iedereen de 
keuze, waar hij het feest wil vieren en sluit 
het dan weer af met een vuurwerk op 30 
april. En dan is iedere Amsterdammer 
welkom om te komen kijken naar dit 
schitterende spektakel. 
Het wordt langzamerhand interessant om 
eens echt te horen wat men in het 
Amsterdamse Stadhuis denkt van de 
Westelijke Tuinsteden. 
Aan de ene kant poogt men dit gebied zo 
aantrekkelijk te maken dat de bewoners in 
Nieuw-West zich kunnen vermaken in dit 
gebied en anderzijds worden we overstelpt 
met interventies (en de evt. daarbij 
behorende gebouwen) die de Sloterplas en 
het park aantrekkelijk moeten maken voor 
alle bewoners van Amsterdam. Dus wel 
graag iets samen doen maar dan vooral in 
Nieuw- West. Mogen wij niet meer naar het 
centrum voor ons vermaak? 
Waar zijn ze bang voor in dat stadhuis? 
 
Tineke Stricker  
 

Kroniek Osdorpse Oevers deel 9: 

 

Het stadsdeel Osdorp is druk bezig met het 
uitwerkingsplan en de Structuurvisie. 
 
 

Hoe denken de bewoners van het 

Stadsdeel Geuzenveld-Slotermeer over 

de toekomst van de Sloterplas? 
 
De algemene mening over de Sloterplas is 
duidelijk: ‘niet aankomen’. Bewoners willen 
de Sloterplas houden zoals het nu is. Dat 
betekent: rust, groen, sport en ontmoeten. 
En vooral niet bouwen aan de oever. Een 
blowverbod en de verplichting om honden 
aan de lijn te houden, zouden bewoners ook 
fijn vinden. Het strandje mag wel uitgebreid 
worden met toiletten en een ijscokarretje, 
maar moet niet te groot worden. Ook een 
restaurant of cafeetje op de plek van het 
oude pierebad past volgens de bewoners bij 
de ontmoetingsfunctie van deze plek. 
“Benadruk de sterke punten van de 
Sloterplas, hou die vast en bouw ze uit”,  
“Dus maak het groen aan de randen nog 
groener, maak het levendiger waar het al 
levendig is bijvoorbeeld op de kop bij Café 
Oostoever en steniger waar al steen is Er 
mag wel wat meer georganiseerd worden 
rondom de Sloterplas, maar geen festivals 
met massapubliek. Hoewel zelfs dat voor 
een enkele keer wel zou kunnen. Bewoners 

willen wel graag kleine, tijdelijke, laag-
drempelige activiteiten en dan het liefst aan 
de noordkant bij Café Oostoever. Bewoners 
laten zich graag verrassen zoals de 
afgelopen jaren met de beachclub Difrin in 
de zomer van 2007, drijvende bootjes met 
bioscoopschermen, een rapfestival of een 
klein feestje van Hindoestaanse buurt-
bewoners. Soms mag het ook iets groter 
zijn, zoals de drakenbootrace, het vuurwerk 
of het Waterfestival. Ouderen zouden graag 
concerten meemaken aan de Sloterplas. 
Maar de omwonenden aan de Sloterplas 
willen niet in een pretpark leven. Ze vinden 
dat de Sloterplas er primair is voor de 
bewoners van de wijk. Een aantal 
evenementen is prima, maar gezien de 
overlast (lawaai, rommel, parkeren) willen 
bewoners graag dat het beperkt blijft. 
 
 
Uit: Stadsvernieuwing Slotermeer 2009 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vereniging Vrienden van de Sloterplas 

 
Opgericht 4 juni 2003 

 
Bestuur: 
 
Harriët Haakma Wagenaar – voorzitter 
 
Tineke Stricker  - penningmeester 
 
Tineke Rombout 
 
Berta Tenner 
 
Peter Stein 
 
Helma Knijn – aspirant  lid 
 
Yvonne de Graaff – aspirant lid  
 
post@vriendenvandesloterplas.nl  
 
www.vriendenvandesloterplas.nl 
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GEEN CRUISESCHIP AAN DE SLOTERPLAS  

Onze inspraak van 9 juni 2009  en het artikel in de Westerpost van 17 juni 2009 

                  

Dinsdag 9 juni besloot het Dagelijks Bestuur van stadsdeel Geuzenveld-Slotermeer dat de winnaar van de 
prijsvraag voor de herontwikkeling van Café Oostoever het ontwerp Heren2 is geworden en bracht dit ter 
informatie in de Raadscommissievergadering voorafgaand aan de presentatie van dit ontwerp door de 
architect. 
Bezoek aan de informatiebijeenkomst op 16 mei in een tent op Plein ´40-´45 over de drie 
gepresenteerde voorstellen leidde bij ons tot de conclusie dat er niets te kiezen viel aangezien twee van 
de drie voorstellen (Heren2 en Nova) een groot en hoog hotel omvatten. Het derde voorstel (Full Colour) 
bevatte geen hotel. Noch in het Masterplan Sloterplasgebied, het Ruimtelijk Toetsingskader Sloterpark, 
de Horecavisie, de klankbordgroep Herontwikkeling Café Oostoever en in de informatie over de plannen 
van de stedelijke vernieuwing voor de haven, Noorderhof en Slotermeer, noch in de uitgangspunten voor 
de prijsvraag, was er sprake van een hotel.  
 
Voor ons is een hotel aan de oever van de Sloterplas geen optie in welk stadsdeel dan ook en wij hebben 
dit steeds kenbaar gemaakt: Stadsdeel Osdorp heeft nog steeds grootse hotelplannen op de oever en 
onlangs heeft stadsdeel Slotervaart de weg vrijgemaakt voor een mogelijke bouw van een hotel op de 
oever van het watersporteiland. Dat de Centrale Stad om 9000 nieuwe hotelbedden in de stad vraagt is 
prima maar niet op de oevers van de Sloterplas. Hetzelfde geldt voor (stadsdeel)kantoren en woningen. 
Wij hebben steeds gepleit voor kleinschalige voorzieningen aangezien grote gebouwen de ruimtelijke 
werking van de Sloterplas aantast en daarmee het concept.  
Wij hebben onze visie 28 mei verstuurd en onze voorkeur voor Full Colour medegedeeld. Omwonenden 
konden hun voorkeur aangeven in de tent en op internet en zowel Heren2 als Full Colour kregen evenveel 
stemmen (totaal ong. 500 stemmen: Full Colour 3 stemmen meer dan Heren2, exclusief de VVS). Tevens 
hebben wij bezwaar gemaakt tegen de veel te korte inspraakperiode en de te gebiedsbeperkte 
informatievoorziening. 
 
Reden voor ons om in bovengenoemde Raadscommissievergadering, waarbij het voltallige DB aanwezig 
was, ons te richten tot de Raadsleden met het verzoek om de keus voor dit grote Cruiseschip, waarbij het 
monument Café Oostoever volledig ondergesneeuwd is, te bediscussiëren en te torpederen en zich als 
Raad uit te spreken over dit grote project met zoveel impact op de wijde omgeving, en bovendien het DB 
een nieuwe opdracht te geven voor een prijsvraag met duidelijke uitgangspunten met een uitgebreidere 
en langere inspraakprocedure om vervolgens zelf het besluit te nemen. 
Na de presentatie van Heren2 en vragen van de Raadsleden over de totstandkoming en de procedure 
aan de betreffende portefeuillehouder Piet Dikken is op voordracht van Groen Links besloten om: 
 
1. alsnog een debat in de Raad te organiseren  
2. alle stukken over de communicatie en de besluitvorming aan de Raad toe te sturen 
3. alle info over de onderwerpen genoemd in de brief van de VVS van 28 mei te sturen aan de Raad 
4. nog een presentatie te krijgen van Full Colour. 
 
Wij roepen u op om de aankondiging van deze vergadering goed in de gaten te houden en uw stem daar 
te laten horen. Wij zullen alles in het werk stellen om dit Cruiseschip elders te laten aanleggen en niet 
aan de oever van de Sloterplas. 
 


